
ZÁPISNICA  č. 26/2013 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach,  

konaného dňa 14.3.2013  o 19.00 hod.  
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
                  
PROGRAM:  
1. Otvorenie 
2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
5. Kontrola plnenia uznesení 
6. Plnenie rozpočtu obce Kovarce za rok 2012 
7. Návrh rozpočtu obce Kovarce na rok 2013 
8. Návrh rozpočtu obce Kovarce na roky 2014 a 2015 
9. Návrh rozpočtu Materskej školy, Kovarce 450 na rok 2013 (§ 5 ods. 7 písm. d)  
    zák.596/2003 Z.z.) 
10. Časový plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva Kovarce v roku 2013 
11. Rôzne – žiadosti občanov a organizácií 
12. Diskusia 
13. Návrh uznesení 
14. Záver 
 
1. Otvorenie  
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kovarciach otvorila a viedla v zmysle zákona SNR  
č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení § 12 odst. 1 - starostka obce Mgr. Helena Paučírová. 
Konštatovala, že zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastňuje 6 poslancov (ospravedlnení: 
Mgr.Zuzana Erdélyiová, Ing.Rudolf Kováčik, neospravedlnený: p.Marián Patrovič), čo je 
nadpolovičná väčšina, takže obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  
 
2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  
Starostka obce požiadala poslancov o vyjadrenie k predloženému návrhu programu zasadnutia 
obecného zastupiteľstva, ktorý dostali spolu s pozvánkou. 
Poslanec - Ing.Martin Vinkler požiadal doplniť do programu nový bod: Vyčistenie úseku popri 
ceste smerom k Liaharenskému podniku, farma ošípaných (územná lokalita „Dráhy“).  
Starostka obce - odpovedala, že uvedený úsek pracovníci obce už vyčistili, vyzbieraným 
odpadom naplnili cca  dve AVIE  (komunálny odpad, plastové fľaše, vrecia, vedrá od použitých 
stavebných  a maliarskych hmôt, sklo, železo). Ďalej uviedla, že sa k odpadu, ktorý občania 
umiestňujú v tejto časti obce môžu poslanci venovať v bode  č.11 Rôzne alebo v Diskusii. 
K navrhnutému programu zasadnutia poslanci nemali pripomienky. 
Starostka obce požiadala o hlasovanie za schválenie navrhnutého programu zasadania obecného 
zastupiteľstva: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné   zastupiteľstvo v Kovarciach  schválilo program zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
v Kovarciach dňa 14.marca 2013. 
 
3. Voľba návrhovej komisie 
Pre vypracovanie návrhu uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka obce navrhla 
komisiu v zložení: p.Oto Vrbjar, p.Jozef Kapusta a Ing.Martin Vinkler.  
Starostka obce  požiadala poslancov o hlasovanie za voľbu návrhovej komisie. 
 



Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zvolilo návrhovú komisiu v zložení: p.Oto Vrbjar,  p.Jozef 
Kapusta a Ing.Martin Vinkler. 
 
4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
Za overovateľov zápisnice starostka obce určila  obce poslancov: Ing.Andrej Čopík, p.Peter 
Sivák.  
Za zapisovateľku zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka obce určila p.Renátu Šišmičovú, 
pracovníčku Obce Kovarce. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie určenie overovateľov zápisnice 
Ing.Andreja Čopíka a p.Petra Siváka a určenie zapisovateľky zápisnice p.Renáty Šišmičovej, 
pracovníčky Obce Kovarce. 
 
5. Kontrola plnenia uznesení OZ: 
Kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia OZ dňa 13.12.2012, 27.12.2012, 31.1.2013 a 28.2.2013 
vykonala starostka obce. 
 
Uznesenie č.171/XII, písm.C, bod.1 zo dňa 13.12.2012: OZ ukladá Obecnému úradu Kovarce 
zverejniť VZN obce Kovarce č.1/2013 o miestnej dani z nehnuteľností spôsobom v obci 
obvyklým. Termín: ihneď. 
Uznesenie  splnené, VZN obce Kovarce č.1/2013 bolo zverejnené na úradnej tabuli obce. 
 
Uznesenie č.172/XII, písm.C, bod.1 zo dňa 13.12.2012: OZ ukladá Obecnému úradu Kovarce 
zverejniť VZN obce Kovarce č.2/2013 o miestnom poplatku za komunáne odpady a drobné 
stavebné odpady spôsobom v obci obvyklým. Termín: ihneď. 
Uznesenie splnené,  VZN obce Kovarce č.2/2013 bolo zverejnené  na úradnej tabuli obce. 
 
Uznesenie č.173/XII, písm.C, bod.1 zo dňa 13.12.2012: OZ ukladá Obecnému úradu Kovarce 
zverejniť VZN obce Kovarce č.3/2013 o miestnej dani za psa spôsobom v mieste obvyklým. 
Termín: ihneď. 
Uznesenie splnené,  VZN obce Kovarce č.3/2013 bolo zverejnené na úradnej tabuli obce. 
 
Uznesenie č.174/XII, písm.C, bod.1 zo dňa 13.12.2012: OZ ukladá Obecnému úradu Kovarce 
zverejniť VZN obce Kovarce č.4/2013 o miestnej dani za nevýherné hracie prístroje spôsobom 
v mieste obvyklým. Termín: ihneď. 
Uznesenie splnené, VZN obce Kovarce č.4/2013 bolo zverejnené na úradnej tabuli obce. 
 
Uznesenie č.176/XII, písm.E, bod.1 zo dňa 13.12.2012: OZ doporučuje Obecnému úradu 
v Kovarciach zaslať p.Ladislavovi Hrobárekovi písomnú výpoveď z nájmu bytu č.6/543 
k 31.12.2012. 
Uznesenie splnené,  výpoveď z nájmu bytu č. 6/543 k 31.12.2012 bola p. Ladislavovi 
Hrobárekovi zaslaná doporučenou zásielkou do vlastných rúk prostredníctvom Slovenskej pošty, 
p.Ladislav Hrobárek si ju neprevzal, nakoľko sa v obci nezdržiava, Slovenská pošta Kovarce 
zásielku po  ukončení úložnej doby  vrátila naspäť. 
 
Uznesenie č.177/XII, písm.B, bod.1 zo dňa 13.12.2012: OZ doporučuje Obecnému úradu 
v Kovarciach informovať žiadateľov Michaelu Hajrovú a Róberta Lukačoviča, že obec Kovarce 
nemá v súčasnosti voľný žiadny nájomný byt v bytových domoch. Ich žiadosť o pridelenie bytu 
bude obec Kovarce viesť v evidencii žiadateľov o pridelenie nájomného bytu. 
Uznesenie splnené, obecný úrad zaslal žiadateľom o pridelenie bytu Michaele Hajrovej 
a Róbertovi Lukačovičovi  predmetné uznesenie. 



 
Uznesenie č.178/XII, písm.B, bod.1 zo dňa 13.12.2012: OZ doporučuje Obecnému úradu 
v Kovarciach informovať žiadateľa p.Mariána Patroviča, že obec Kovarce nemá v súčasnosti 
voľný žiadny nájomný byt v bytových domoch. Jeho žiadosť o pridelenie bytu bude obec Kovarce 
viesť v evidencii žiadateľov o pridelenie nájomného bytu. 
Uznesenie splnené, obecný úrad zaslal žiadateľovi  o pridelenie bytu  p.Mariánovi Patrovičovi 
predmetné uznesenie.  
 
Uznesenie č.179/XII, písm.B, bod.1 zo dňa 13.12.2012: OZ doporučuje Obecnému úradu 
v Kovarciach informovať žiadateľku sl.Zuzanu Wilczekovú, že obec Kovarce nemá v súčasnosti 
voľný žiadny nájomný byt v bytových domoch. Jej žiadosť o pridelenie bytu bude obec Kovarce 
viesť v evidencii žiadateľov o pridelenie nájomného bytu. 
Uznesenie splnené, obecný úrad zaslal žiadateľke o pridelenie bytu sl. Zuzane Wilczekovej 
predmetné uznesenie. 
  
Uznesenie č.181/XII, písm.D, bod.1 zo dňa 13.12.2012: OZ doporučuje vypracovať návrh zmluvy 
o nájme nebytových priestorov – časť priestorov v budove s.č.24 postavenej na parc.č.70 
o celkovej výmere 17,3 m2 so zapracovaním podmienok prenájmu uvedených v bode C/. 
Uznesenie splnené, návrh zmluvy o nájme nebytových priestorov – časť priestorov v budove s.č. 
24 postavenej na parc. Č. 70 o celkovej výmere 17,3 m2 bol vypracovaný a rozdaný poslancom, 
bližšie  podmienky prenájmu môžu poslanci navrhnúť a  doplniť v bode Rôzne. 
 
Uznesenia z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva zo dňa 27.12.2012: 
Na mimoriadnom zasadnutí OZ, ktoré sa konalo 27.12.2012 neboli prijaté žiadne uznesenia, 
ktoré by doporučovali  alebo nariaďovali plnenie úloh. 
 
Uznesenie č.190/I, písm.C, bod.1 zo dňa 31.1.2013: OZ schvaľuje vyhlásiť konanie voľby 
hlavného kontrolóra obce Kovarce na deň 28.2.2013. 
Uznesenie splnené, konanie voľby hlavného kontrolóra obce Kovarce bolo vyhlásené. 
 
Uznesenie č.190/I, písm.F, bod.1 zo dňa 31.1.2013: OZ doporučuje starostke obce zverejniť 
vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Kovarce na úradnej tabuli obce Kovarce, spôsobom 
v mieste obvyklým a v novinách – Topoľčianske noviny „MY“ – Topoľčany – Partizánske – 
Bánovce. 
Uznesenie splnené, vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Kovarce bolo zverejnené na 
úradnej tabuli obce Kovarce, na webovej stránke obce a v novinách – Topoľčianske noviny 
„MY“ – Topoľčany – Partizánske – Bánovce. 
     
Uznesenie č.191/I, písm.E, bod.1 zo dňa 31.1.2013: OZ splnomocňuje právneho zástupcu obce 
Kovarce JUDr.Petra Lukáčku, advokáta so sídlom v Partizánskom, Februárová č.1608/5/A 
spísaním návrhu na vykonanie exekúcie. 
K plneniu  uznesenia obec nemusela  pristúpiť, p. Zdenka Lukáčiková uhradila záväzok voči 
obci Kovarce jednorázovo  dňa 8.februára 2013. 
 
Uznesenie č.195/II, písm.C, bod.1 zo dňa 28.2.2013: OZ doporučuje starostke obce Kovarce 
uzatvoriť pracovnú so zvoleným hlavným kontrolórom obce Kovarce Ing.arch.Otom Hodálom od 
4.3.2013. 
Uznesenie splnené, obec uzatvorila  pracovnú zmluvu so zvoleným hlavným kontrolórom obce 
Kovarce  Ing.arch.Otom Hodálom od 4.3.2013. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach konštatovalo, že uznesenie č.171/XII písm.C/bod 1. bolo 
splnené, uznesenie č.172/XII písm.C/bod 1. bolo splnené, uznesenie č.173/XII písm.C/bod 1. bolo 
splnené, uznesenie č.174/XII písm.C/bod 1. bolo splnené, uznesenie č.176/XII písm.E/bod 1. bolo 



splnené, uznesenie č.177/XII písm.B/bod 1. bolo splnené, uznesenie č.178/XII písm.B/bod 1. bolo 
splnené, uznesenie č.179/XII písm.B/bod 1. bolo splnené, uznesenie č.181/XII písm.D/bod 1. bolo 
splnené, uznesenie č.190/I písm.C/bod 1. bolo splnené, uznesenie č.190/I písm.F/bod 1. bolo 
splnené, uznesenie č.191/I písm.E/bod 1. – obec nemusela pristúpiť k riešeniu uznesenia, 
p.Zdenka Lukáčiková uhradila záväzok voči obci Kovarce jednorázovo dňa 8.2.2013, uznesenie 
č.195/II písm.C/bod 1. bolo splnené. 
 
6. Plnenie rozpočtu obce Kovarce za rok 2012 
Plnenie rozpočtu obce Kovarce za rok 2012 obdržal každý poslanec spolu s pozvánkou.  
Starostka obce požiadala p. Beátu Gregorovú, členku Komisie finančnej a správy obecného 
majetku pri OZ v Kovarciach o stanovisko komisie k plneniu rozpočtu obce Kovarce za rok 
2012, ktorá následne prečítala stanovisko komisie, ktorá sa zaoberala plnením rozpočtu obce 
Kovarce za rok 2012 na svojom zasadnutí  dňa 13. marca 2013.  Členka komisie p. Gregorová 
vysvetlila poslancom nenaplnenie či prečerpanie niektorých položiek rozpočtu . 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie stanovisko Komisie finančnej   a správy 
obecného majetku  k plneniu rozpočtu obce Kovarce za rok 2012. 
 
Starostka obce  tiež vysvetlila niektoré položky rozpočtu, napr. položka  poistenie majetku bola 
prekročená z dôvodu uzavretia nového poistenia na čerpadlá na ČS (časté opravy následkom 
poškodenia hrubými nečistotami) a tiež nového prepoistenia budovy KD (rekonštrukčné práce 
spojené s projektom na  zníženie energetickej náročnosti), ktoré musela obec zabezpečiť nakoľko 
to vyplývalo zo zmluvy uzavretej medzi SIEA a obcou.  
V položke – Splácanie úrokov bankám – úrokové sadzby sa menia, úver, ktorý si obec 
v minulosti zobrala  na výstavbu verejnej kanalizácie vo forme prvého municipálneho úveru sa 
po zmenách v  banke Dexia v roku  2011 zmenil na úver s pravidelnými mesačnými splátkami 
a s iným úročením, ktoré sa v priebehu kalendárneho roka stále mení, zvyšuje sa, čo obec 
neovplyvní. 
   
Poslanec Ing. Martin Vinkler požiadal o vysvetlenie položky „Odmeny a príspevky poslancom“. 
Nakoľko sú v položke zahrnuté aj odmeny pre členov redakčnej rady obecných novín  a pre 
členov komisií pri OZ, požiadal  o rozdelenie tejto položky na časť „Odmeny poslancov“ a časť 
„Odmeny členov redakčnej rady obecných novín Kovarský mesačník“. K tejto požiadavke sa 
pripojil aj poslanec p. Oto Vrbjar.  
 
Členka Komisie finančnej a správy obecného majetku pri OZ p.  Beáta Gregorová k tomuto bodu 
poznamenala,  že komisia vo svojej  správe k plneniu rozpočtu uviedla položky, ktoré boli 
v čerpaní prekročené, túto položku prehliadla, v správe ju neuviedla. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach uložilo p.Eve Záhorskej, ekonómke obce Kovarce pripraviť 
do najbližšieho zasadnutia obecného zastupiteľstva rozdelenie položky „Odmeny poslancov 
a členov redakčnej rady obecných novín Kovarský mesačník“ v plnení rozpočtu obce Kovarce za 
rok 2012 na časť „Odmeny poslancov“ a na časť „Odmeny členov redakčnej rady obecných 
novín Kovarský mesačník“.  
 
Poslanec Ing. Andrej Čopík konštatoval, že v príjmovej časti plnenia rozpočtu obce Kovarce za 
rok 2012  je úbytok príjmov pri dani psa,  poplatkov za nájom hrobových miest a správnych 
poplatkov – rybársky lístok. 
 
Poslanec Ing.Martin Vinkler poznamenal, že položka 632003 – výdavky na telefón bola 
rozpočtovaná vo výške  3.000,00 EUR, plnenie bolo 2.817,00 EUR, čo síce nebolo prekročené, 
ale aj tak sa mu to zdá veľa.  
Poslanec Oto Vrbjar uviedol,  že aj napr. obec Ludanice má vo svojom rozpočte túto položku vo 
výške 2.700,00 EUR. 



Starostka obce vysvetlila, že  výška plnenia  tejto položky bolo zapríčinená aj tým, že   od júla 
2012  pracovníčky obce z dôvodu inštalácie nového programu od spoločnosti A.V.I.S. Bratislava 
museli pre prácu veľa využívať pre spojenie s touto spoločnosťou telefón,  pevnú linku 
a veľakrát aj mobil. Program bolo  potrebné neustále dopĺňať o nové, potrebné údaje, niektoré 
údaje bolo  potrebné viackrát opravovať a to mohli pracovníčky vykonávať iba prostredníctvom 
telefonického spojenia so spoločnosťou, ktorá nový program inštalovala.   
Poslanec Ing.Andrej Čopík k tomuto bodu programu poznamenal,  že z prehľadu plnenia 
rozpočtu za predchádzajúce dva roky je vidieť, že táto položka sa znižuje.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie plnenie rozpočtu obce Kovarce za rok 
2012. 
 
 
7. Návrh rozpočtu obce Kovarce na rok 2013 
Návrh rozpočtu obce Kovarce na rok 2013 bol doručený poslancom spolu s pozvánkou.  
Starostka obce požiadala Ing. arch. Ota Hodála, hlavného kontrolóra obce Kovarce o stanovisko 
k návrhu rozpočtu obce Kovarce na rok 2013. 
Ing.arch.Oto Hodál – hlavný kontrolór obce Kovarce uviedol, že nakoľko obec Kovarce nemala 
doteraz schválený rozpočet na rok 2013, pracovala v rozpočtovom provizóriu. Ďalej uviedol, že 
obecnému zastupiteľstvu predkladá stanovisko k predloženému Návrhu viacročného rozpočtu 
obce Kovarce na roky 2013-2015, ktorý bol spracovaný účtovníčkou obce v súlade s § 9 zákona 
č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. Návrh viacročného rozpočtu obce Kovarce na 
roky 2013-2015 bol zverejnený na úradnej tabuli obce,  v budúcnosti doporučuje  zverejňovať 
rozpočet aj na webovej stránke obce.  Poznamenal, že tento viacročný  rozpočet obce bol 
spracovaný podľa poslednej novely zákona v prehľadnej tabuľke do jednotlivých stĺpcov, avšak 
vzhľadom k tomu, že rozpočet sa schvaľuje už v prebiehajúcom roku 2013, výsledok plnenia 
rozpočtu za rok 2012 je už známy, preto nebolo potrebné v tomto návrhu uvádzať návrh rozpočtu 
obce na rok 2012, čo však ale nebolo porušením zákona.  Hlavný kontrolór obce ďalej uviedol, 
že takto predložený rozpočet na rok 2013 je záväzný, na roky 2014-2015 je len orientačný. 
Rozpočet sa môže na každom zasadnutí v priebehu roku upravovať podľa aktuálnej potreby. 
Navrhnutý rozpočet na rok 2013 odporúča OZ schváliť a na roky 2014 a 2015 ako orientačný 
zobrať na vedomie. Na záver dodal, že v budúcnosti doporučuje, aby sa návrhom  rozpočtu pred 
jeho schválením v obecnom zastupiteľstve  zaoberala aj Komisia finančná a správy obecného 
majetku pri OZ.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce 
Kovarce Ing.arch. Ota Hodála k návrhu rozpočtu obce Kovarce na rok 2013. 
 
Poslanec Oto Vrbjar požiadal o informáciu,  prečo nie je žiadosť OFK  Kovarce o poskytnutie 
finančnej dotácie  zahrnutá  v rozpočte obce.  
Starostka obce vysvetlila, že OFK doručil žiadosť o poskytnutie dotácie až po termíne 
zverejnenia návrhu rozpočtu obce, preto dotácia nie je zahrnutá v rozpočte obce. 
 
Po ukončení diskusie k návrhu rozpočtu obce Kovarce na rok 2013 starostka obce požiadala 
poslancov  o hlasovanie za schválenie rozpočtu obce Kovarce na rok 2013: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo rozpočet obce Kovarce na rok 2013. 
 
 
8. Návrh rozpočtu obce Kovarce na roky 2014 a 2015 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie rozpočet obce Kovarce na roky 2014-
2015. 



 
9. Návrh rozpočtu Materskej školy, Kovarce 450 na rok 2013 (§ 5 ods. 7 písm. d) zák. 
596/2003 Z.z.) 
Návrh rozpočtu Materskej školy Kovarce bol doručený poslancom spolu s pozvánkou. 
Starostka obce oboznámila poslancov s  § 5 ods. 7 písm. d) zák. 596/2003 Z.z., podľa ktorého 
má riaditeľ školy predložiť zriaďovateľovi na schválenie návrh rozpočtu školy. Ďalej uviedla,  že 
riaditeľka materskej školy predložila na schválenie návrh rozpočtu, riaditeľka základnej školy 
návrh rozpočtu školy na rok 2013 nepredložila. Riaditeľka materskej školy bola starostkou obce 
upozornená, že v rozpočte nemala uvedené predpokladané vlastné príjmy (poplatky zákonných 
zástupcov detí za pobyt detí v MŠ, poplatok za prevádzkovú réžiu v ŠJ). Dodatočne boli tieto 
údaje opravené,  poslancom  bol rozdaný opravený rozpočet – príjmová časť pred začatím 
rokovania OZ. 
Starostka obce ďalej uviedla, že hoci v minulých rokoch boli obci  krátené podielové dane, 
materskej škole boli poskytnuté  finančné prostriedky v plnej výške. Podľa odporúčania ZMOS-u 
ak obec naďalej nebude dostávať finančné prostriedky vo forme podielových daní  od štátu 
v plnej výške, môže vypracovať nové VZN na skrátenie finančných prostriedkov pre školstvo.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach konštatovalo, že riaditeľka Materskej školy, Kovarce 450 
predložila zriaďovateľovi na schválenie návrh rozpočtu Materskej školy, Kovarce 450 na rok 
2013. 
Starostka obce požiadala poslancov o otázky týkajúce sa rozpočtu materskej školy  na rok 2013. 
Poslanci nemali žiadne otázky .  
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie rozpočtu 
Materskej školy, Kovarce 450 na rok 2013: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo rozpočet Materskej školy, Kovarce 450 na rok 
2013. 
 
Rozpočet Základnej školy, Kovarce 164 bol prerokovaný v Rade školy pri Základnej škole, 
Kovarce 164, Rada školy ho vzala na vedomie. Riaditeľstvo Základnej školy, Kovarce 164  
nepredložilo zriaďovateľovi na schválenie návrh rozpočtu školy na rok 2013. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach konštatovalo, že riaditeľka Základnej školy, Kovarce 164 
nepredložila zriaďovateľovi na schválenie návrh rozpočtu Základnej školy, Kovarce 164 na rok 
2013. 
Poslanci doporučili, aby riaditeľka  Základnej školy, Kovarce 163 predložila  na schválenie 
návrh rozpočtu Základnej školy, Kovarce 164 na najbližšie zasadnutie OZ.  
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová požiadala poslancov  o hlasovanie, aby riaditeľka  
Základnej školy,  Kovarce 164  predložila na najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva na 
schválenie návrh rozpočtu Základnej školy na rok 2013: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach uložilo riaditeľke Základnej školy, Kovarce 164 predložiť 
v súlade s § 5 ods. 7 písm. d) zákona NR SR číslo 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školskej 
samospráve v znení neskorších zmien a doplnení na najbližšie zasadnutie obecného 
zastupiteľstva návrh rozpočtu Základnej školy, Kovarce 164 na rok 2013. 
 
10. Časový plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva Kovarce v roku 2013 
Návrh časového plánu zasadnutí Obecného zastupiteľstva Kovarce v roku 2013  obdržal každý 
poslanec  s pozvánkou. Starostka obce  uviedla, že obsah časového plánu zasadnutí je orientačný, 
body sa môžu dopĺňať, začiatok jednotlivých zasadnutí  je tiež možné prispôsobiť . Pripomienky 



zo strany poslancov neboli, starostka obce požiadala poslancov  o schválenie časového 
a obsahového plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva v Kovarciach v roku 2013: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo časový a obsahový plán zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva v Kovarciach v roku 2013. 
 
11. Rôzne – žiadosti občanov a organizácií 
Všetky doručené žiadosti obdržal každý poslanec spolu s pozvánkou. 
 
ZO Jednoty dôchodcov Slovenska v Kovarciach 
 – žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na vlastivedný zájazd do Hlohovca. 
Hlavný kontrolór obce Ing.arch. Oto Hodál sa informoval akú výšku finančných prostriedkov 
organizácia dôchodcov žiada poskytnúť. Doporučuje, aby vedenie organizácie doplnilo žiadosť o  
konkrétnu sumu, ktorú žiada poskytnúť na zorganizovanie zájazdu. 
Hlavný kontrolór obce sa tiež  informoval, či má obec Kovarce prijaté VZN o poskytovaní 
dotácií z rozpočtu obce. Starostka odpovedala, že obec má prijaté VZN, na základe ktorého je  
možné poskytnúť dotáciu právnickým i fyzickým osobám na vykonávanie činnosti uvedenej vo 
VZN. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť ZO Jednoty dôchodcov 
Slovenska v Kovarciach o poskytnutie finančného príspevku na vlastivedný zájazd do Hlohovca. 
 
Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za to, aby ZO Jednota dôchodcov Slovenska 
v Kovarciach doplnila svoju žiadosť   o výšku finančných prostriedkov, ktoré organizácia žiada 
poskytnúť na realizáciu vlastivedného zájazdu do Hlohovca: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach žiada ZO Jednoty dôchodcov Slovenska v Kovarciach 
doplniť žiadosť o výšku finančných prostriedkov, ktoré organizácia žiada poskytnúť na realizáciu 
vlastivedného zájazdu do Hlohovca. 
 
 
ZO Jednoty dôchodcov Slovenska v Kovarciach 
 – žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kovarce na rozvoj činnosti ZO JDS Kovarce. 
Poslanec Ing.Martin Vinkler sa informoval, na aký účel chcú poskytnúť dotáciu vo výške 500,00 
EUR. 
Poslanec p.Oto Vrbjar zdôraznil, že obec ročne platí úver vo výške cca 31.000,00 EUR a obce, 
ktoré poskytujú dotácie, nemajú takéto úvery, nesúhlasí s poskytnutím finančných prostriedkov. 
Starostka obce uviedla, že členky základnej organizácie aktívne  pomáhajú obci pri organizovaní 
rôznych akcií. Obec uhrádza  energie v Klube dôchodcov (plyn, elektrická energia). Technický 
stav okien a dverí na klube je veľmi zlý, obec preto  plánuje  výmenu okien na klube. Obec sa 
podieľa materiálne pri organizovaní podujatí poriadaných ZO JDS v Kovarciach. 
Hlavný kontrolór obce uviedol, že poskytnutie dotácie by bolo v rozpore s prijatým VZN 
o poskytovaní dotácií. 
Na základe odporúčania poslancov starostka obce  požiadala poslancov o hlasovanie za 
neposkytnutie dotácie z rozpočtu obce Kovarce pre ZO Jednoty dôchodcov Slovenska 
v Kovarciach pre účely rozvoja činnosti ZO JDS Kovarce: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 



Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach nesúhlasilo  s poskytnutím dotácie z rozpočtu obce Kovarce 
pre ZO Jednoty dôchodcov Slovenska v Kovarciach pre účely rozvoja činnosti ZO JDS Kovarce. 
 
Žiadosť Ivana Herdu, ARCADIA CLUB Kovarce  
 – zmena otváracích hodín Arcadia clube. 
Zasadnutia sa zúčastnil aj žiadateľ – p. Ivan Herda. Starostka obce  mu udelila slovo.  
Pán Herda vysvetlil prítomným poslancom svoju žiadosť a zdôvodnil ju aj požiadavkou 
a dopytom zákazníkov klubu. Má vedomosť, že doteraz neprišla žiadna sťažnosť na hluk, ktorý 
by pochádzal z tohto zariadenia. Poukázal na to, že zariadenie p.Piačeka a p.Žovinca zarába na 
strave, jeho zariadenie takúto službu neposkytuje, a preto je závislý na zárobku pri 
uskutočňovaní zábavy. Je ochotný poskytnúť svoje služby obci (ozvučenie akcií aj s hudobnou 
produkciou) bez nároku na honorár, taktiež je ochotný poskytnúť vecné ceny. 
Poslanec p.Jozef Kapusta uviedol, že  dom, v ktorom býva sa nachádza oproti tohto klubu, hluk 
z klubu nie je  počuť. 
Starostka obce uviedla, že doteraz na základe požiadavky p. Herdu vydala za obec dve povolenia 
na predĺženie otváracích hodín. Predĺženie  otváracích hodín je obec  povinná hlásiť a aj hlási na 
políciu. 
Poslanec p.Peter Sivák doporučil schváliť predĺženie otváracích hodín pre Arcadia club Kovarce 
podľa požiadavky p. Herdu  na skúšku. 
Pán Ivan Herda vyslovil požiadavku, aby ho obecný úrad informoval o prípadných sťažnostiach, 
ktoré by sa týkali činnosti Arcadia Clubu a aby boli tieto sťažnosti riešené individuálne. 
Starostka obce požiadala p. Ivana Herdu, aby v čase hlasovania o jeho žiadosti, ktorá sa týka 
predĺženia otváracích v Arcadia clube odišiel z rokovacej miestnosti.  
Po jeho odchode starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie zmeny 
otváracích hodín Arcadia clubu  tak, ako bolo uvedené v žiadosti: 
Pondelok – Štvrtok 10.00 – 22.00 
Piatok – Sobota 10.00 – 04.00 
Nedeľa 10.00 – 22.00 
Hlasovanie – „za“ 4 poslanci  
                       (p.Janka Psicová, p.Peter Sivák, p.Jozef Kapusta, Ing.Martin Vinkler) 
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 2 poslanci (Ing.Andrej Čopík, p.Oto Vrbjar) 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo zmenu otváracích hodín Arcadia clubu Pondelok – 
Štvrtok 10.00 – 22.00, Piatok – Sobota 10.00 – 04.00, nedeľa 10.00 – 22.00. 
 
Žiadosť p.Magdalény Jelínkovej, bytom Topoľčany 
 – odkúpenie spoluvlastníckych podielov zapísaných na LV č.80. 
Poslanec p.Oto Vrbjar poznamenal, že obecné zastupiteľstvo nie je oprávnené riešiť túto žiadosť. 
K žiadosti sa vyjadrila  aj starostka obce, ktorá uviedla, že obec nemá oprávnenie riešiť majetko-
právne vyporiadania občanov. Tieto môže riešiť iba súd. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo žiadosť p.Magdalény Jelínkovej, bytom Topoľčany 
o odkúpenie spoluvlastníckych podielov zapísaných na LV č.80. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučiko starostke obce Kovarce informovať žiadateľku 
p.Magdalénu Jelínkovú, bytom Topoľčany o tom, že obecné zastupiteľstvo nie je oprávnené riešiť 
majetkovo-právne vzťahy týkajúce sa vysporiadania spoluvlastníckych podielov nehnuteľností. 
 
Žiadosť OFK Kovarce v zastúpení predsedom Petrom Miklovičom 
 – poskytnutie príspevku na zabezpečenie bežného chodu OFK Kovarce. 
Poslanec p.Oto Vrbjar uviedol, že nakoľko má OFK pridelené vlastné IČO, zriadený účet,  ak im 
obec poskytne finančné prostriedky formou dotácie, nie ako sponzorský dar, zodpovedné osoby 
za OFK musia podpísať hmotnú  zodpovednosť za kabíny, ihrisko a celý areál ihriska, v takom 
prípade  súhlasí s poskytnutím finančných prostriedkov. 



Starostka obce uviedla, že v roku 2012 z poskytnutej dotácie vo výške  5000,00  EUR boli 
platené výdavky na poplatky rozhodcom a delegátom ObFZ, energie - elektrická energia, plyn, 
voda, poplatky ObFZ za prestupy a hosťovania hráčov,  odvozy hráčov, časť výdavkov za 
kosenie plochy ihriska, občerstvenie počas zápasov (minerálna voda pre hráčov a rozhodcov), 
odmena hospodára. Poplatky za pokuty z týchto finančných  prostriedkov hradené neboli. 
Poslanec p.Oto Vrbjar poznamenal, že výšku finančných prostriedkov vynaložených na energie 
a služby bude treba odčleniť z tých 5.000,00 EUR. 
Starostka obce  ďalej uviedla, že predchádzajúce vedenie klubu (predseda p. Peter Labuda) 
odovzdalo priestory kabín v zlom stave, priestory neboli čistené, hospodár vypraté dresy hráčov 
nedával do skríň na to určených, potom sa pravidelne stávalo, že na časť čistých dresov v koši 
boli poukladané použité dresy alebo mokré uteráky a tak sa čisté dresy museli opakovane prať. 
Nové vedenie klubu vyslovilo názor, že chce postupne dať veci do poriadku, vedenie 
v spolupráci s hráčmi chce postupne upraviť kabíny i ihrisko. 
V tomto bode starostka obce  informovala poslancov o činnosti členov Klubu slovenských 
turistov Tríbeč Kovarce, ktorí si sami upravili priestory, ktoré im poskytla obec na vykonávanie 
ich činnosti (miestnosť na II. podlaží  kultúrneho domu – bývalá miestna knižnica). Členovia 
klubu svojpomocne očistili steny od pôvodnej omietky, steny ostierkovali a vymaľovali, na 
podlahu položili nový gumolin.  Obec zakúpila potrebný materiál - stierku a farby na maľovanie 
stien  a gumolín na podlahu. 
V rozprave vystúpil Ing. arch.  Oto Hodál, ktorý vysvetlil, že obec bude platiť energie, nie OFK, 
ostatné finančné prostriedky budú poukázané na účet OFK.  
Starostka obce  požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie poskytnutia dotácie pre OFK 
Kovarce vo výške 5.000,00 EUR.  
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo poskytnutie dotácie pre OFK Kovarce vo výške 
5.000,000 EUR. 
 
Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za  doporučenie  vypracovať písomnú zmluvu 
o poskytnutí dotácie, ktorá bude obsahovať: 
     a) výšku schválenej dotácie, 
     b) účel použitia dotácie, 
     c) termín realizácie, 
     d) právo obce Kovarce vykonať kontrolu použitia poskytnutých finančných prostriedkov  
         u žiadateľa, 
     e) záväzok žiadateľa vrátiť dotáciu obci a uhradiť sankciu v prípade nedodržania podmienok  
         zmluvy, 
     f) termín a spôsob vyúčtovania dotácie, 
     g) termín a spôsob vrátenia prípadných nepoužitých finančných prostriedkov. 
 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo vypracovať písomnú zmluvu o poskytnutí 
dotácie, ktorá bude obsahovať:  

a) výšku schválenej dotácie,  
b) účet použitia dotácie, 
c) termín realizácie,  
d) právo obce Kovarce vykonať kontrolu použitia poskytnutých finančných prostriedkov 

u žiadateľa, 



e) záväzok žiadateľa vrátiť dotáciu obci a uhradiť sankciu v prípade nedodržania 
podmienok zmluvy,  

f) termín a spôsob vyúčtovania dotácie,  
g) termín a spôsob vrátenia prípadných nepoužitých finančných prostriedkov. 

 
Základná škola, Škultétyho 2326/11, Topoľčany 
 – žiadosť o poskytnutie pridelených finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie. 
Starostka obce  vysvetlila  poslancom, že v podielových daniach sú obciam a mestám na rok 
2013 pridelené finančné prostriedky na záujmové vzdelávanie detí podľa počtu obyvateľov 
s trvalým pobytom na území obce od 5 rokov veku do dovŕšenia 15 rokov veku podľa stavu 
k 1.januára kalendárneho roka, v ktorom sa zisťovanie uskutočňuje. Z takto pridelených 
finančných prostriedkov má obec povinnosť financovať  náklady na záujmové vzdelávanie detí  
na obyvateľov s trvalým pobytom na území obce v CVČ, pokiaľ  má obec  CVČ zriadené a obec 
musí určiť podrobnosti financovania CVČ vo VZN.  Pokiaľ obec nemá zriadené vlastné CVČ 
môže sa rozhodnúť, či bude financovať náklady na obyvateľov s trvalým pobytom na území 
obce aj v iných CVČ zriadených na území iných obcí – nie je to povinnosťou obce. Zmenou 
zákona tiež došlo k zmene názvu stredísk záujmovej činnosti, ktoré boli zriadené pri niektorých 
základných školách a boli ich súčasťou na centrá voľného času. Základná škola, Kovarce 164 
nemala zriadené školské  stredisko záujmovej  činnosti, takže nemá ani vlastné CVČ, takže VZN 
o financovaní činnosti CVČ obec Kovarce  nevydáva. 
Základná škola, Škultétyho 2326/11 Topoľčany mala zriadené  školské stredisko  záujmovej 
školskej činnosti, ktoré sa od 1. marca 2013 zmenilo  na CVČ. Táto základná škola, ktorej 
súčasťou je aj CVČ žiada poskytnúť príspevok na záujmové vzdelávanie žiaka s trvalým 
pobytom v obci Kovarce, ktorým je Enriko  Adamkovič, výška príspevku, ktorý žiada je 
89,00EUR.   Konzervatívny odhad nákladov na dieťa  v CVČ je 62,70 EUR.  Starostka obce 
ďalej uviedla, že finančné prostriedky, ktoré boli obci Kovarce poskytnuté na záujmové 
vzdelávanie detí podľa počtu obyvateľov s TP na území obce od 5 rokov veku do dovŕšenia 15 
roku veku   môže obec  použiť na vlastnú záujmovú činnosť  vykonávanú obcou – napríklad na 
záujmovú činnosť pre mladých hasičov a pod.  
Starostka obce tiež oboznámila poslancov s tým, že riaditeľka Základnej školy,  Kovarce 164 sa 
tiež informovala o možnosti poskytnutia finančných prostriedkov na záujmovú činnosť žiakov 
školy, ale nakoľko škola nemá zriadené CVČ, tak  obec jej nemôže  finančné prostriedky touto 
formou poskytnúť.  
Starostka obce poskytla poslancom   informáciu o tom, že dňa 1. marca 2013 sa problematikou 
poskytovania finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie žiakov  zaoberalo na Valnom 
zhromaždení  aj ZO TIR, ktoré uložilo Mestu Topoľčany pripraviť návrh vzorových zmlúv 
týkajúcich sa financovania CVČ na území mesta Topoľčany. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť o poskytnutie pridelených 
finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie. 
 
Poslanci navrhli, aby starostka obce vo veci poskytnutia finančných prostriedkov na záujmové 
vzdelávanie pre žiaka Základnej školy, Škultétyho 2323/11 Topoľčany, Enriko Adamkovič, 
postupovala v zmysle usmernenia ZO TIR.  
 
Starostka obce  požiadala poslancov o hlasovanie za doporučenie postupovať v zmysle 
usmernenia ZO TIR: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo starostke obce Kovarce postupovať v zmysle 
usmernenia ZO TIR. 
 
 



Drahomíra Kalivodová, Topoľčany 
 – žiadosť o zrušenie platby za komunálny odpad. 
K tomuto bodu požiadala starostka obce zapisovateľku a pracovníčku obce p. Renátu Šišmičovú, 
aby poslancom bližšie vysvetlila žiadosť, ktorú p. Kalivodová napísala na obecnom úrade po 
tom, čo jej manžel uhradil poplatok   komunálny odpad. Starostka obce i p.  Šišmičová  
oboznámili tiež poslancov, že žiadateľka p. Kalivodová  sa už  niekoľkokrát telefonicky 
dožadovala o vybavenie svojej žiadosti. Starostka obce oboznámila poslancov so znením zákona  
NR SR č.582/2004 Z.z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady v znení neskorších zmien a doplnkov a VZN obce Kovarce č.2/2013 
o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Starostka obce požiadala 
poslancov o vyjadrenie k  žiadosti p. Kalivodovej.  
Poslanci navrhli  nesúhlasiť  so žiadosťou  p. Drahomíry Kdalivodovej, Topoľčany o zrušenie 
platby za komunálny odpad a doporučili starostke obce postupovať v zmysle zákona NR SR č. 
582/2004 Z.z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady a platného VZN obce Kovarce č. 2/2013 o miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady. Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za nesúhlas 
so zrušením platby za komunálny odpad pre p. Kalivodovú. 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach nesúhlasilo so žiadosťou p.Drahomíry Kalivodovej, 
Topoľčany  o zrušenie platby za komunálny odpad. 
 
Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za doporučenie postupovať v zmysle zákona 
NR SR č.582/2004 Z.z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady v znení neskorších zmien a VZN obce Kovarce č.2/2013 o miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo starostke obce Kovarce postupovať v zmysle 
zákona NR SR č.582/2004 Z.z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady v znení neskorších zmien a VZN obce Kovarce č.2/2013 o miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 
 
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Kovarce na I.polrok 2013 
Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2013 (od nástupu do funkcie) predniesol poslancom  hlavný 
kontrolór obce Kovarce Ing.arch. Oto Hodál.  
Starostka obce požiadala poslancov o otázky k prenesenému plánu kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra obce Kovarce. 
Starostka obce požiadala poslancov  o schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce Kovarce na I. polrok 2013. 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 
Kovarce na I.polrok 2013. 
 
Návrh zmluvy o nájme nebytových priestorov uzatvorenej v zmysle ustanovení zákona 
č.116/1990 Zb. o nájme a podnájme nebytových priestorov v platnom znení uzatvorenej 
medzi Obcou Kovarce ako prenajímateľom na strane jednej a p. Alexandrom Bošanským, 



bytom Kovarce č.270 ako nájomcom na strane druhej, predmetom ktorej je prenájom časti 
časti domu s.č.24 na parc.č.70 o celkovej výmere 17,3 m2. 
Návrh zmluvy obdržal každý poslanec. Starostka obce požiadala poslancov o vyjadrenie 
k návrhu zmluvy a o doplnenie ceny nájmu.  
Nakoľko sa jedná o využívanie priestorov na záujmovú športovú činnosť obecné zastupiteľstvo 
navrhlo cenu nájmu nebytových priestorov 1,00  EUR ročne. Úhrada nájmu bude vykonaná pri 
podpise nájomnej zmluvy zmluvnými stranami. Dobu prenájmu stanovili  poslanci  na dobu 
určitú – jeden rok.  
Starostka obce  požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie ceny nájmu nebytových 
priestorov časti domu s.č.24 na parc.č.70 o celkovej výmere 17,3 m2  vo výške 1,00 EUR za rok 
nájmu. 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
 
Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za  schválenie doby prenájmu nebytových 
priestorov časti domu s.č.24 na parc.č.70 o celkovej výmere 17,3 m2 na dobu určitú od 15.3.2013 
do 14.3.2014. 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
 
 Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie návrhu  zmluvy o nájme 
nebytových priestorov uzatvorenej v zmysle ustanovení zákona č.116/1990 Zb. o nájme 
a podnájme nebytových priestorov v platnom znení  medzi Obcou Kovarce ako prenajímateľom 
na strane jednej a p.Alexandrom Bošanským, bytom Kovarce č.270 ako nájomcom na strane 
druhej: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo: 
1. Cenu nájmu nebytových priestorov časti domu s.č.24 na parc.č.70 o celkovej výmere 17,3 m2 
1,00 EUR za rok nájmu,  
2. Dobu prenájmu nebytových priestorov časti domu s.č.24 na parc.č.70 o celkovej výmere 17,3 
m2 na dobu určitú od 15.3.2013 do 14.3.2014,  
3. Zmluvu o nájme nebytových priestorov uzatvorenú v zmysle ustanovení zákona č.116/1990 Zb. 
o nájme a podnájme nebytových priestorov v platnom znení uzatvorenú  medzi Obcou Kovarce 
ako prenajímateľom na strane jednej a p.Alexandrom Bošanským, bytom Kovarce č.270 ako 
nájomcom na strane druhej. 
 
12. Diskusia 
V diskusii nevystúpil žiadny poslanec obecného zastupiteľstva. 
 
13. Návrh uznesení 
Návrhová komisia spracovala návrh uznesení, ktorý poslancom na schválenie predniesol hovorca 
návrhovej komisie p.Oto Vrbjar. K prednesenému návrhu uznesení poslanci nemali žiadne 
pripomienky ani doplnky. 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie návrhu 
uznesení: 
Hlasovanie – „za“- 6 poslancov 
                     „proti“- 0 poslancov 
                     „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
 



14. Záver 
Starostka  obce poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila. 
 
 
V Kovarciach, dňa  14.3.2013  o 22.15 hod. 

 
 
 
Overovatelia :    Ing.Andrej Čopík 
 

               p.Peter Sivák 
 

Zapisovateľka:  Renáta Šišmičová 
 
 
 
 
 
                                                                                                 Mgr. Helena Paučírová  
                                                                                                 starostka obce Kovarce  
 
 
 
 
 
 
 


